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projecte i es passi a la discussió de l’articulat, la 
qual cosa també s’aprova.

El Dr. Oms, de Santa Coloma de Famés, de- 
mana que vist Tavençat de l’hora i requerint la 
importancia del projecte un seré i detingut estu- 
di, es sospengui aquesta discussió per a conti
nuar-la a la tarda.

L ’Assemblea aprova el criteri del Dr. Oms i 
s’acorda sospendre la discussió del projecte de 
Cooperativa de Consum, i la presidència demana 
que, per aprofitar el temps, es destini un quart 
d’hora a la discussió d’altres assumptes de l’Or
dre del dia de menys importància, la discussió 
dels quals no requereix tant de temps.

Aixi s’aprova i es passa a tractar de l’Oficina 
Administrativa.

Es llegeix el treball de la ponència i, posada a 
discussió, és defensada com a ponent pel Dr. 
Abelló que explica el projecte i diu que en resum 
el que es demana és que l’Assemblea atorgui un 
vot de confiança al Conseil perqué, jüntament 
amb els seus représentants per Barcelona, orga- 
nitzin i portin a la práctica aquest projecte.

El Dr. Andreu demana de quina manera poden 
fer ús de l’oficina administrativa els metges fo- 
rans, el que H explica el Dr. Abelló fent constar 
que la ponència ja  diu que els metges forans po
den usar excepcionalment de l’Oficina i com un 
dret inscrivint-s’hi.

Aclarit aquest assumpte, Ja presidència demana 
si s’aprova la ponència en el sentit expressat pel 
Dr. Abelló i per unanimitat s’acorda autoritzar al 
Conseil perqué, junt amb els représentants de 
Barcelona, crei l’Oficina Administrativa.

(No publiquem el projecte d’Oficina adminis
trativa per haver-ho ja  fe t  en el darrer número 
d’aquest B u t l l e t î . )

I s’aixeca la sessió a les dues hores de la tarda 
del mateix dia 28 per rependre-la a les 16 hores 
d’avui

* *  *

Essent les 16 hores i 30 minuts del mateix dia, 
es reprèn la sessió continuant-se l’assumpte de 
la Cooperativa de Consum, passant-sé a la discus
sió de l’articulat.

S ’aproven sense esmena els articles x i 2, a l’ar
ticle 3, apartat 2.0, el Dr. Mas Puig dóna una ex
plicado i després s’aprova igualment aquest ar
ticle.

Per unanimitat i sense esmenes s’aproven els 
articles 4, 5, 6 i 7 que explica el Dr. Zavala per 
demostrar la intenció d’aquest darrer article que 
parla del marge de crédit a concedir als socis dél 
Sindicat i als socis cooperadors. Intervé el Dr. 
Corratgé i creu que el marge de crédit es réduit 
i que seria convenient d’augmentar-lo. Intervenen 
els Drs. Abelló i Mas Puig que expliquen al Dr. 
Corratgé aquest article i, considerant-lo suficient- 

. ment explicat a satisfaccio del citât Dr. Corratgé, 
queda definitivament aprovat l’article 7.

Es passa als articles 8, 9, 10, 11, 12 i 13 que 
sense objecciô ni esmena s’aproven per unanimi
tat.

Es llegeix l’article 14, que el ponent Dr. Zava
la explica a satisfaccio de l’Assemblea, i queda 
aprovat.

S ’aproven sense objecciô, per unanimitat, els 
articles 15, 16 i 17. Igualment s’aprova l’article 
.18, però abans el Dr. Andreu ha fet una pregun- 
ta en el sentit de si el Sindicat pot auxiliar a la 
Cooperativa en la formació del capital, que li ha 
contestât el Dr. Mas Puig explicant-li que la po
nència ja  ha comptât amb que el Sindicat, com ha 
fet sempre, ajudarà amb tots els seus mitjans 
aquesta nova fillola.

Insisteix el Dr. Andreu en la necessitat que la 
Cooperativa pugui usar de crédits en moments 
determinats, la qual cosa, a judici del Dr. Comas 
Camps que intervé, pot salvar-se des de la Caixa 
de Crédit, el projecte de la qual està en l’ordre 
del Dia d’avui.

Parlen després els Drs. Mas Puig i Zavala, 
els quais fan constar que la ponència sempre ha 
comptât, sense necessitat de fer-ho constar en el 
projecte de reglament, amb l’ajuda econòmica del 
Sindicat.

El Dr. Abelló diu que potser es podria fer 
constar en el Reglament el dret del Sindicat a 
comprar titols de soci cooperador.

Suficientment discutit, s’aprova l’article 18 amb 
la indicaciô que l’esperit de les anteriors discus
sions quedi com informe pel futur Conseil de la 
Cooperativa i fins pel Conseil del Sindicat, espe
rii que queda condensât en el sentit que, en els 
casos d’interès o necessitat,- el Sindicat pugui 
atorgar préstecs a la Cooperativa o àdquirir ti
tols de la mateixa.

S ’aproven seguidament els articles 19, 20 i 21, 
havent estât explicats els articles 19 i 21 pels 
Drs. Mas Puig i Zavala, respectivament.


